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Les mates i la fe

Entrevista publicada al Full
Dominical de Barcelona a mn.
Javier Yániz, doctor en
matemàtiques, que el
proppassat 8 de maig de 2010
va ser ordenat sacerdot pel
prelat de l'Opus Dei, Mons.
Xavier Echevarría.

05/07/2010

“Crec en Déu perquè un món sense
Déu seria un món sense Ser, sense
Veritat, sense Bé i sense Bellesa; no
obstant això, en contemplar la
realitat veiem espurnes de tot això -



tot i que de forma parcial i limitada-,
i és per això, per tant, pel que Déu ha
d’existir”. Són paraules del doctor en
Matemàtiques Javier Yániz, que el
proppassat 8 de maig el Prelat de
l’Opus Dei, Mons. Echevarría, va
ordenar sacerdot a Roma, un cop
obtinguda la llicenciatura en
Teologia –actualment està realitzant
el doctorat-.

En quin moment te n’adones que la
teva missió és servir a Déu a través
del sacerdoci?

La Providència et va portant -a través
de l’exemple dels pares, dels amics
que em van il·lusionar amb buscar la
santedat en la vida corrent, de
diferents circumstàncies de la vida- a
què un dia et plantegis la crida: i no
podria fer de la meva vida alguna
cosa útil en servei de Déu i de les
ànimes? I així, amb la gràcia de Déu,
em vaig adonar que Crist em deia



"segueix-me" amb aquesta nova
manera de servir: el sacerdoci.

Com t’ajudarà el fet de ser doctor
en Matemàtiques, en la teva tasca
pastoral?

Diuen que les matemàtiques ajuden
a estructurar el pensament, la
manera de raonar i així faciliten
comprendre millor els problemes i
buscar possibles solucions. En aquest
sentit, potser m’ajudaran a fer-me
càrrec més fàcilment de les
dificultats de les persones a les quals
serviré en la meva tasca pastoral i a
intentar ajudar-les secundant l’acció
de l’Esperit Sant en les ànimes. En tot
cas, les matemàtiques tenen el seu
límit pel que fa a les coses de Déu, ja
que en aquest àmbit no sempre dos
més dos en són quatre.

Quin missatge consideres més
necessari de transmetre a una
societat mancada de fe?



Un possible missatge que proposaria
seria recordar que encara que
vulguem deixar Déu de banda, Ell,
com a bon Pare, sempre ens està
esperant, sense cansar-se, perquè ens
estima i ens ha enviat a Crist i a
l’Esperit, amb la seva Església, per
tenir llum i esperança.

Òscar Bardají i Martín // Full
Dominical de Barcelona
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